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W przestrzeni publicznej pojawiÅ‚o siÄ™ pismo wystosowane przez prezesa PZJ Marcina
KamiÅ„skiego do delegatów na walny zjazd tejÅ¼e organizacji, który to zjazd ma go odwoÅ‚aÄ‡ z
tej funkcji. Do tego pisma jest zaÅ‚Ä…czony Opis wydarzeÅ„ zwiÄ…zanych z wyborem i ze
zmianÄ… czÅ‚onków skÅ‚adu reprezentacji WKKW na IO ParyÅ¼ 2024. Do tego drugiego
dokumentu nie bÄ™dÄ™ siÄ™ odnosiÅ‚, bo swoje zdanie w kwestii zmiany skÅ‚adu naszej ekipy
WKKW na IO w ParyÅ¼u dokonanej w ostatniej chwili i w niejasnych okolicznoÅ›ciach juÅ¼ na tych
Å‚amach opublikowaÅ‚em i go nie zmieniam. Nie zmieniam, mimo obszernych wyjaÅ›nieÅ„ Marcina
KamiÅ„skiego, które duÅ¼o mówiÄ… o chronologii wydarzeÅ„, ale nie mówiÄ… nic o intencjach
dziaÅ‚ania zarówno Marcina KamiÅ„skiego, jak i byÅ‚ego juÅ¼ trenera kadry WKKW, Andreasa
Dibowskiego, a moim zdaniem tu jest pies pogrzebany. Prezes siÄ™ broni przed aktem odwoÅ‚ania
go z tej funkcji &ndash; jego prawo. W jednym punkcie robi to jednak w sposób nieudolny. O co
chodzi?

Chodzi o zarzut komisji rewizyjnej: ZÅ‚a sytuacja finansowa i brak informowania zarzÄ…du o
zagroÅ¼eniu utraty pÅ‚ynnoÅ›ci finansowej przez PZJ. Prezes nie zaprzecza, Å¼e nastÄ…piÅ‚o
&bdquo;pogorszenie pÅ‚ynnoÅ›ci finansowej zwiÄ…zku&rdquo;, a wyjaÅ›nia, Å¼e spowodowane to
zostaÅ‚o &bdquo;nastÄ™pujÄ…cymi zdarzeniami gospodarczymi&rdquo;. Wymienia nastÄ™pnie
trzy punkty, które - wg jego intencji &ndash; majÄ… wskazywaÄ‡ poÅ›rednio czy bezpoÅ›rednio na
troje czÅ‚onków zarzÄ…du PZJ, jako sprawców tych nieszczÄ™Å›Ä‡. Punkt pierwszy to:Brak
terminowej spÅ‚aty naleÅ¼noÅ›ci od Hipodromu Sopot w kwocie pond 150 tys. zÅ‚ (bez
odsetek ok. 17 tys. zÅ‚), którego prezesem jest czÅ‚onek zarzÄ…du PZJ, Kaja
Koczurowska-Wawrzkiewicz. Takie sÄ… fakty. JeÅ›li moÅ¼na to skomentowaÄ‡, to chyba tylko
tak. W caÅ‚ym systemie organizacyjnym PZJ mamy mnóstwo sytuacji, kiedy dochodzi do konfliktu
interesów. A te rodzÄ… róÅ¼ne inne konflikty, m.in. finansowe.Fakt, Å¼e czÅ‚onkiem zarzÄ…du
PZJ jest osoba, która kieruje duÅ¼ym oÅ›rodkiem jeÅºdzieckim, który to oÅ›rodek organizuje duÅ¼o
imprez jeÅºdzieckich, w tym te najbardziej prestiÅ¼owe 5-gwiazdkowe CSIO, na które nie ma
peÅ‚nego pokrycia finansowego (to takie polskie &ndash; postaw siÄ™ a zastaw siÄ™), jest
niewÄ…tpliwie jaskrawym przykÅ‚adem takiego konfliktu interesów. PrzecieÅ¼ do obowiÄ…zków
zarzÄ…du PZJ naleÅ¼y m.in. podejmowanie decyzji, co robiÄ‡ z najbardziej uciÄ…Å¼liwymi
wierzycielami, czyli tymi, którzy zalegajÄ… na duÅ¼e sumy i to od dÅ‚uÅ¼szego czasu. Czy
skierowaÄ‡ sprawÄ™ do sÄ…du bÄ…dÅº do komornika, no i co z przyznawaniem praw do
kolejnych imprez jeÅºdzieckich, jakie ten wierzyciel chce organizowaÄ‡ w kolejnych sezonach.
Przedstawiciel notorycznego wierzyciela ma wspóÅ‚decydowaÄ‡ w podejmowaniu decyzji w sprawie
tegoÅ¼ wierzyciela! ToÅ¼ to klasyczny przykÅ‚ad konfliktu interesów! W punkcie drugim Marcin
KamiÅ„ski pisze tak:Brak wystawiana faktur dla organizatorów zawodów od czerwca do
sierpnia 2024 roku. Patrycja Kaczorowska, jako czÅ‚onek zarzÄ…du, ma w swoich
kompetencjach nadzór nad osobami odpowiedzialnymi za fakturowanie sprzedaÅ¼y
podstawowej dziaÅ‚alnoÅ›ci zwiÄ…zku. Od czerwca 2024 roku nie zostaÅ‚y wystawione
faktury dla organizatorów zawodów na kwotÄ™ co najmniej 200 tys. zÅ‚. CoÅ› mi siÄ™ tutaj nie
zgadza &ndash; w kwestii odpowiedzialnoÅ›ci czÅ‚onków zarzÄ…du za ten obszar. Nieco dalej
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prezes PZJ podaje szczegóÅ‚owo, jakie kompetencje majÄ… poszczególni czÅ‚onkowie zarzÄ…du.
Pod nazwiskiem Patrycji Kaczorowskiej widnieje szeÅ›Ä‡ punktów, ale Å¼aden z nich nie dotyczy
spraw finansowych! Tym bardziej wiÄ™c nie ma dowodów, Å¼e do jej obowiÄ…zków naleÅ¼aÅ‚o
nadzorowanie pracownika (ów) biura, który miaÅ‚ w obowiÄ…zkach wystawianie faktur
organizatorom zawodów. Chyba, Å¼e w którymÅ› momencie zarzÄ…d PZJ dokonaÅ‚ nowego
podziaÅ‚u obowiÄ…zków i pani Kaczorowskiej takowe przypadÅ‚y. JeÅ›li jednak taki fakt miaÅ‚
miejsce, to dlaczego pan prezes nie podaÅ‚ w swoim piÅ›mie, kiedy to nastÄ…piÅ‚o i na jakiej
podstawie (uchwaÅ‚a?). Z tego co podaÅ‚ na szóstej stronie swojego pisma pan KamiÅ„ski w postaci
tabelki &bdquo;Nowa organizacja PZJ &ndash; kompetencje zarzÄ…du&rdquo; wynika jasno, Å¼e
sprawy finansowe to jego odpowiedzialnoÅ›Ä‡. A do tego podwójna, bo raz jako prezesa, który
odpowiada za &bdquo;finanse, budÅ¼et, i inwestycje&rdquo; oraz &bdquo;biuro zwiÄ…zku i
kierowanie dziaÅ‚ami&rdquo;, a dwa - jako dyrektor zarzÄ…dzajÄ…cy PZJ, czyli przeÅ‚oÅ¼ony
pracowników biura. PrzecieÅ¼ wystawianie faktur organizatorom zawodów musiaÅ‚o naleÅ¼eÄ‡ do
obowiÄ…zków któregoÅ› z pracowników (pracowniczek) biura. JeÅ›li nastÄ…piÅ‚o jakieÅ›
zaÅ‚amanie w tym obszarze, to naleÅ¼aÅ‚o zrobiÄ‡ Å›ledztwo, kto z pracowników biura zawiniÅ‚ i
dlaczego. MoÅ¼e byÅ‚y jakieÅ› nieznane nam powody obiektywne, a moÅ¼e ktoÅ› zaniedbaÅ‚
swoich obowiÄ…zków. NaleÅ¼aÅ‚oby wiÄ™c wyciÄ…gnÄ…Ä‡ konsekwencje sÅ‚uÅ¼bowe wobec
tej osoby i podaÄ‡ to do wiadomoÅ›ci publicznej. Np. w tym piÅ›mie, jakie na swojÄ… obronÄ™
sporzÄ…dziÅ‚ prezes KamiÅ„ski. Ale tego prezes nie robi, a próbuje zrzuciÄ‡ odpowiedzialnoÅ›Ä‡
na PatrycjÄ™ KaczorowskÄ…. No i jeszcze jedno w tym punkcie. Prezes napisaÅ‚, Å¼e faktur nie
wystawiano od &bdquo;czerwca do sierpnia 2024 roku.&rdquo; W innym zaÅ› miejscu stwierdza,
Å¼e &bdquo;od 25 lipca do 8 sierpnia przebywaÅ‚em na Igrzyskach.&rdquo; Ma to &ndash; jak
mniemam w jego zamierzeniu &ndash; tÅ‚umaczyÄ‡, dlaczego peÅ‚niÄ…c waÅ¼ne obowiÄ…zki w
ParyÅ¼u nie zauwaÅ¼yÅ‚ tego zahamowania wystawiania faktur. W ParyÅ¼u mógÅ‚ tego nie
widzieÄ‡, ale &bdquo;od czerwca do 25 lipca&rdquo; to prawie dwa miesiÄ…ce. MiesiÄ…ce,
podczas których byÅ‚ w Warszawie i nic nie staÅ‚o na przeszkodzie, aby wykonywaÄ‡ obowiÄ…zki
chociaÅ¼by tylko dyrektora zarzÄ…dzajÄ…cego, czyli nadzorowaÄ‡ pracÄ™ pracowników biura.
Przez dwa miesiÄ…ce chyba moÅ¼na zauwaÅ¼yÄ‡, Å¼e ktoÅ› nie wystawia faktur? CzyÅ¼ nie?  
No i trzeci powód, dla którego nastÄ…piÅ‚o pogorszenie pÅ‚ynnoÅ›ci finansowej zwiÄ…zku: 
Wydatki marketingowe i wizerunkowe: gala PZJ, rebranding ubraniowy dla duÅ¼o liczniejszej
niÅ¼ w latach ubiegÅ‚ych kadry narodowej oraz organizacja wyjazdu na IO w ParyÅ¼u. A za
ten obszar odpowiedzialny jest &ndash; zgodnie z przytoczonÄ… tabelkÄ… &ndash; Dominik
Nowacki. I tak mamy trzeciego czÅ‚onka zarzÄ…du wspóÅ‚odpowiedzialnego za pogorszenie
finansów PZJ. No cóÅ¼, jak juÅ¼ powiedziaÅ‚em &ndash; prezes siÄ™ broni. Takie jego prawo.
Robi to m.in. przez zrzucanie odpowiedzialnoÅ›ci za swoje grzechy na innych. To teÅ¼ jest czÄ™ste
w takich sytuacjach, kiedy ktoÅ› siÄ™ broni. A czy zrobiÅ‚ to skutecznie &ndash; oceniÄ… delegaci
na nadzwyczajnym walnym zjeÅºdzie PZJ 4 listopada.Marek Szewczyk
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